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Ekonomisk årsrapport för verksamhetsår 2018 
Luleå studentspexförening 

 

Verksamhetsåret 2018 har varit ett år av anpassning för Luleå studentspexförening. Sedan 

2017 tillhör spex-M föreningen. Detta har inneburit att de intäkter och utgifter som 

tidigare varit uppdelade mellan uppsättningsår numera är kombinerade under föreningens 

verksamhetsår, vilket är varför både intäkterna och utgifterna för verksamhetsåret ser ut 

att överskrida den satta budgeten för 2018.  

 

I brist på lokaler runt campus och Porsön har föreningens fester flyttat längre och längre 

bort från skolan. Med avståndet har spex-M behövt bil för att transportera mat och dryck 

till och från lokalerna, vilket är varför kostnaderna för transport har ökat detta 

verksamhetsår. 

 

Under våren beviljade styrelsen ett bidrag på 20 000 kr till uppsättningen Dracula som 

hjälp till att sponsra uppsättningens kommande turné och nolleföreställningar. I oktober 

beviljade även styrelsen ett lån till uppsättningen 2019 på 30 000 kr för uppsättningens 

kommande kostnader. En av dessa kostnader är kilttyget som föreningen beställde in 

under hösten tillsammans med direktör och KoS-ansvarig. 2019:s tyg är något dyrare då 

ett tyg av högre kvalité valdes. 

 

Kostnaderna för Swish-banktjänster och Swedbank har ökat i samband med den ökade 

användningen av deras tjänster. Swish har blivit en av föreningens huvudsakliga 

betalningsmetoder, vilket har till viss del förenklat betalningar till föreningen.  

 

Antalet betalda medlemskap har minskat till 67 medlemmar, varav 28 är nya medlemmar 

för detta verksamhetsår. Detta beror på att föreningen har i år fått in färre nya medlemmar 

samt att många inte har hunnit betala för sitt medlemskap än.  

 

Sammanfattningsvis är föreningens intäkter ökat markant, och är i gott skick. 

 

 

Lydia Krantz, Ordförande/Kassör 2018 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


